FACT SHEET  比賽資訊

28th SABAH AMATEUR OPEN GOLF CHAMPIONSHIP 2012
2012年第28屆沙巴業餘公開錦標賽
DATE 日期: 5 – 8 April 2012 (Thursday – Sunday)   4月5-8日(週四-週日)

VENUE球場: Sabah Golf & Country Club
Reservoir Road, Bukit Padang, Kota Kinabalu
沙巴高爾夫鄉村俱樂部

ADMINISTRATION: The 28th Sabah Amateur Open 2012 Organizing Committee (hereinafter referred to as “Committee ”) will be responsible for the administration of the Championship and reserves the right to limit the number of entries or modify the conditions of play. The Rules Committee appointed by the Committee shall adjudicate on any protest, and claim on the event and its decision shall be final.
比賽單位:第28屆沙巴業餘公開錦標賽比賽委員會(以下簡稱委員會)，將管理此場比賽，對於比賽任何相關事務皆有最後決定權。

GENERAL CONDITIONS OF ENTRY AND PLAY: All events will be played in accordance with the latest rules of golf as approved by the R&A Rules Limited and the Local Rules of SGCC as approved by the Committee.
比賽規則:比賽依照R&A制定之規則及當地規則進行。
ENTRY CLOSING DATE :28th March 2012.  
報名截止日: 2012年3月28日

ENTRANCE FEE: RM350.00 Nett per Competitor. 
Inclusive of first 2 rounds buggy fee, breakfast, goodies and prize presentation lunch.
報名費:每位選手馬幣350.00，費用包含兩回合的球車、早餐及頒獎典禮。

Payment to Sabah Golf Association  匯款抬頭為 沙巴高爾夫協會
ELIGIBILITY: Amateur Golfers with USGA Handicap Index10.4 & below for Men,                and 20.4 & below for Ladies. (SGCC Golf Course Slope Rating- Black Tee 135, Red Tee 128)
參賽資格:符合USGA差點制度之業餘選手，男子10.4(含)以下、女子20.4(含)以下。

(球場設置黑tee135及紅tee128)
FORMAT OF PLAY: Stroke Play over 54 holes. The Championship (Gross Event) will be played over three rounds of 18-hole each round, while the Net Event is over the first 36 holes.  For both Men & Ladies.
比賽模式: 男子女子比桿賽，總桿賽54洞，淨桿賽36洞。

OFFICIAL PRACTICE: 5th April 2012 (Thursday) 7.00 am – 3.00 pm Official Practice Round. (Golf Course closed entirely at 3.00 pm)
練習日:4月5日早上7點至下午3點(球場下午3點關閉)
REGISTRATION: 10.00 am - 4.00 pm – Registration (during high-tea will be served)
報到:上午十點至下午四點(屆時提供茶點)
BUGGIES / CADDIES: All competitors will use buggies for tournament play.
球車/桿弟:所有選手於比賽期間皆須使用。
FOOD & BEVERAGE: Complimentary breakfast will be provided during the 3 rounds of tournament days, and the prize presentation lunch. All other food and beverages consumed will be on personal account.
餐飲:賽事供應比賽期間的早餐(3回合)及頒獎午餐，其餘的餐點須自行負責。
WINNER / PRIZES: Men Gross & Net 10 cash prizes each, Ladies Gross 5 & Net 3.
獎項:男子總桿及淨桿各十名，女子總桿五名、淨桿三名。
DRESS CODE: All competitors are required to observe the dress code and the Rules & Regulations of the Club.
服裝規定:選手請參照球場規定。
INSURANCE: Please ensure that your have an insurance coverage for the duration of 
the championship. Participants should have their own Golf Insurance Coverage and should produce proof that they have a valid coverage. Failing which they will be insured by the club and charged RM10.50 per day.
保險:選手請自行保險並出示已加保證明，否則可由球場代為辦理，費用為馬幣10.50/日。
REFEREE’S DECISION: Under Rule 34-2 of the Rules of Golf, the Referee’s decision is final. There will be no appeal for ruling after the official Prize Presentation is complete.
依據規則34-2，裁判的決定為最終判決，任何賽事的申訴請於頒獎典禮前提出。
PRIZE ELIGIBILITY: No competitor may win more than one major prize. However, he may in addition, win prizes for Hole-in-One and Bulls-eyes. Only players who played the final round shall receive the finalist prizes.
得獎規定: 球員只可獲得一個主要獎項，選手得到特別獎項不再此規定內。
完整打完比賽之選手才可接受頒獎。
DISCLAIMER: Competitors participating in the competition do so at their own risk. The Organizing Committee will not be held responsible from any claims of loss, damages or injuries to persons or equipment before, during or after the competition.
免責聲明:選手於比賽中需承擔可能之風險，委員會將不負責裝備的遺失、損害，及選手於比賽間造成的傷害。
PRIZE PRESENTATION: The Prize Presentation will be held on 8 April 2012 Sunday afternoon after the close of the Tournament play followed by a buffet lunch, which will be provided for all competitors and invitees.
頒獎典禮: 頒獎典禮於4月8日午餐宴會舉行，所有參賽者及受邀者皆招待。
ACCOMMODATION: Bookings can be made with the hotels directly.
住宿:可自行與飯店聯絡訂房。
Suggested Hotel: Best Western Kinabalu Daya Hotel (the world’s largest hotel chain)
Lot 3 & 4, Jalan Pantai, 88000 Kota Kinabalu, Sabah, Malaysia.
Tel: +6088 240 000 / Fax: +6088 263 909
e-mail: info@kkdayahotel.com
Website: www.kkdayahotel.com
Note: Please book early to avoid any disappointment.
推薦飯店；請盡早訂房。
SCHEDULE OF EVENTS:

5th April 2012 (Thursday) 

7.00 am –3.00 pm                    Official Practice Round練習日

                             (Golf Course closed entirely at 3.00pm) 下午三點關閉

10.00 am - 4.00 pm                        Registration 報到

6th April 2012 (Friday)           

6.00 am                                  Breakfast 早餐

7.00 am                                Tee-off 1st Round 第一回合

7th April 2012 (Saturday)
6.00 am                                  Breakfast早餐

7.00 am                                Tee-off 2nd Round第二回合

8th April 2012 (Sunday)
6.00 am                                  Breakfast早餐

7.00 am                               Tee-off Final Round最終回合

1.30 pm                             Prize Presentation Lunch頒獎午餐
